



MUNICIPAL

Gazette MUNICIPALE

DE—OF

Montreal

Parait le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$4 par an
Subscriptions per annum

Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal
Official organ of the Corporation
of the City of Montreal
CANADA

Toutes communications se —
rapportant aux annonces ou aux
abonnements devront être adres-
sées tout simplement comme suit:

"La Gazette Municipale"
Bureau de Poste: 465 ou
42 Place Jacques-Cartier, Montréal

Toutes communications se —
rapportant à la rédaction devront
être adressées comme suit:

"La Gazette Municipale"
Hôtel de Ville, — Montréal

— All communications relative —
to advertisements or subscriptions
should be addressed simply as
follows:

"The Municipal Gazette"
Post Office Box: 465 or 42
Jacques-Cartier Square, Montréal.
All communications relative to the
editorial part of the paper should
be addressed as follows:

"The Municipal Gazette"
City Hall, — Montréal.
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

Compte rendu de l'assemblée du 30 juin 1911, A.M.

M. Wanklyn, Président. Tous présents.

1.—Soumise une lettre de l'Union des employés de tramways au sujet de l'attitude de la Compagnie envers les employés.

Résolu: De répondre que les Commissaires ne sont pas en position de s'ingérer dans les rapports de la Compagnie et de ses employés.

2.—Soumis un rapport du Médecin Officier de Santé, au sujet de la vaccination des employés de l'Hôtel-de-Ville.

Résolu: Que le Bureau des Commissaires considère qu'il appartient au Chef de chaque département de faire respecter les règlements du Conseil, concernant l'administration de son département, et qu'en conséquence le Médecin Officier de Santé a tous les pouvoirs nécessaires pour donner aux chefs des différents départements de l'Hôtel-de-Ville, les instructions voulues pour faire respecter les règlements concernant la vaccination des employés.

3.—Résolu: De prier l'Ingénieur Consultant de produire son rapport sur le partage du montant de \$300,000 pour réparations, lundi prochain, le 3 juillet prochain.

4.—Résolu: D'autoriser l'Inspecteur de la Cité à dépendre une somme de \$25,000 pour réparations aux pavages permanents et aux trottoirs permanents dans la Cité à même les fonds votés par le Conseil pour ces fins.

5.—Résolu: D'autoriser l'Inspecteur de la Cité à dépenser une somme de \$2,000 pour travaux de macadamisage nécessaires sur la rue Sainte-Rose, à même le crédit de \$250,000 voté par le Conseil pour nivellement et macadamisage de certaines rues.

6.—Les docteurs Blackader et Lachapelle, présents au Bureau, font rapport sur la question des dépôts de goutte de lait et des différents endroits où sont localisés lesdits dépôts. Ces messieurs sont priés, vu qu'il y a encore un ou deux dépôts d'autorisés, de s'entendre avec l'Echevin Roux, et de faire rapport.

7.—Soumis un rapport de l'Avocat de la Cité au sujet des honoraires d'un expert dans la cause de la réduction des taux de la Bell Telephone Company.

Résolu: De faire rapport au Conseil, recommandant qu'une somme de \$500.00 soit votée et mise à la disposition de la Commission spéciale chargée de réviser les taux de la Bell Telephone Co., pour payer les honoraires de l'expert recommandé par l'Avocat de la Cité.

Ajournement.

L. N. SENECA
Secrétaire.

Report of meeting held on the 30th June, 1911. A.M.

Present: All the members of the Board.

Mr. Wanklyn in the chair.

1.—Submitted a letter from the Union of Street Railway Employees anent the attitude of the Company towards its employees.

Resolved: To inform the said Union that the Commissioners feel that they would not be justified in meddling with the relations of the Company with its employees.

2.—Submitted a report from the Medical Health Officer "re" vaccination of civic employees.

Resolved: That the Board of Commissioners consider that it is the duty of the head of each department to enforce the by-laws of the Council concerning the administration of his department, and that the Medical Health Officer has therefore all the necessary powers to give to the heads of the different departments the instructions required for the enforcement of the by-laws concerning the vaccination of employees.

3.—Resolved: That the Consulting Engineer be requested to submit his report on the apportionment of the amount of \$300,000 for repairs, on Monday next, the 3rd July.

4.—Resolved: That the City Surveyor be authorized to expend a sum of \$25,000 for repairs to permanent pavings and sidewalks, the same to be charged against the appropriation voted for such purpose.

5.—Resolved: That the City Surveyor be authorized to spend a sum of \$2,000 for the macadamizing of St-Rose street, the same to be charged against the appropriation of \$250,000 voted by the Council for the levelling and macadamizing of certain streets.

6.—Drs Blackader and Lachapelle, who were present at the meeting, reported on the question of milk stations and indicated the places where such stations are located.

As there are still one or two stations to be established, these gentlemen were requested to confer with Ald. Roux and report.

7.—Submitted a report from the City Attorney suggesting the appointment of an expert "re" reduction of the rates charged by the Bell Telephone Co.

Resolved: To report to Council, recommending that a sum of \$500 be voted and placed at the disposal of the Special Committee appointed to revise the rates of the Bell Telephone Co., to pay the fees of the expert recommended by the City Attorney,

Adjourned.

L. N. SENECA
Secretary.